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Zápis ze zasedání 

Akademického senátu Fakulty humanitních studií  

Univerzity Karlovy 

dne 14. prosince 2023 

Přítomno: 
Samuel Csanda, Markéta Hampeisová, Jan Horský, Tatiana Chavalková Badurová, Matěj Krofta, 

Selma Muhič Dizdarevič, Hedvika Novotná, Petr Pavlík, Markéta Pražáková Seligová, Martina 

Pustková, Ludmila Maria Wladyniak, Jana Wohlmuth Markupová, Markéta Zandlová 

CELKEM PŘÍTOMNO: 13 

Omluveno: 
Marie Novotná, Martina Plass 

CELKEM OMLUVENO: 2 

Nepřítomno: 
- 

CELKEM NEPŘÍTOMNO: 0 

Hosté: 
Věra Sokolová, Jana Jeníčková, Josef Kružík (do 17.00), Pavel Himl (do 16.21), Veronika Sýkorová 

(do 17.20), Veronika Vícovská (do 16.36), Sára Říhová, Gabriela Málková (od 16.05 do 16.55), 

Pavla Kundertová (od 16.12 do 16.14) Vojtěch Malý (od 16.15 do 17.43), Jitka Lindová (od 16.30 

do 16.55), David Matějíček (od 17.22 do 17.45) 
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Návrh programu jednání: 

1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu 

2) Schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného dne 23. listopadu 2023 

(předkládá předsednictvo) 

3) Návrh na udělení stipendií za vynikající studijní výsledky za akademický rok 2022/2023 

(předkládá proděkan pro studium J. Kružík) 

4) Návrh na zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského vzdělávání 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

5) Návrh nového znění Organizačního řádu Fakulty humanitních studií Univerzity Karlovy 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

6) Návrh na zřízení oddělení vnitřních vztahů jako nového pracoviště děkanátu fakulty 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

7) Návrh na zřízení oddělení kariérního rozvoje jako nového pracoviště děkanátu fakulty 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

8) Žádost o opětovné udělení akreditačního oprávnění navazujícímu magisterskému 

studijnímu programu Teoreticko-výzkumná psychologie 

(předkládá proděkanka pro doktorské studium a koordinaci J. Jeníčková) 

9) Informace děkanky 

10) Různé 

1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu 

J. Wohlmuth Markupová zahájila zasedání, uvítala přítomné členy a členky AS FHS UK jakož i 

děkanku V. Sokolovou, ostatní členy a členky jejího kolegia a další členy a členky akademické 

obce. 

Dále J. Wohlmuth Markupová představila program jednání, načež se přihlásil o slovo 

proděkan pro vědu a tvůrčí činnost P. Himl, který spolu s děkankou V. Sokolovou navrhl 

předřazení bodu 9) Informace děkanky na začátek programu. Jelikož však byl předkladatel 

bodu 3) J. Kružík zdravotně indisponován, byl bod zařazen na 4. místo. 

Nový návrh programu jednání: 

1) Zahájení zasedání a schválení navrženého programu 

2) Schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného dne 23. listopadu 2023 

(předkládá předsednictvo) 

3) Návrh na udělení stipendií za vynikající studijní výsledky za akademický rok 

2022/2023 

(předkládá proděkan pro studium J. Kružík) 

4) Informace děkanky 
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5) Návrh na zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského vzdělávání 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

6) Návrh nového znění Organizačního řádu Fakulty humanitních studií Univerzity 

Karlovy 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

7) Návrh na zřízení oddělení vnitřních vztahů jako nového pracoviště děkanátu fakulty 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

8) Návrh na zřízení oddělení kariérního rozvoje jako nového pracoviště děkanátu 

fakulty 

(předkládá děkanka V. Sokolová) 

9) Žádost o opětovné udělení akreditačního oprávnění navazujícímu magisterskému 

studijnímu programu Teoreticko-výzkumná psychologie 

(předkládá proděkanka pro doktorské studium a koordinaci J. Jeníčková) 

10) Různé 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje nově navržený program jednání. 

2) Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného dne 23. listopadu 

2023 

(předkládá předsednictvo AS FHS UK) 

J. Wohlmuth Markupová představila návrh zápisu. Jelikož vůči němu nebyly vzneseny žádné 

připomínky, zahájila následně hlasování o schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK konaného 

dne 23. listopadu 2023. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK schvaluje předložený zápis ze zasedání konaného dne 23. 

listopadu 2023. 
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3) Návrh na udělení stipendií za vynikající studijní výsledky za akademický rok 
2022/2023 
(předkládá proděkan pro studium J. Kružík) 

J. Wohlmuth Markupová otevřela bod a předala slovo proděkanovi pro studium J. Kružíkovi, 

aby návrh představil. J. Kružík poděkoval za slovo a sdělil přítomným, že navrhuje navýšit 

stipendium za vynikající studijní výsledky z 10 000 Kč na 20 000 Kč. Stipendium bude 

přiznáno celkem 200 studujícím napříč všemi studijními programy. Pro stipendijní fond se 

jedná o výdaj 4 000 000 Kč. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala proděkanovi J. Kružíkovi za představení návrhu a 

dala prostor pro dotazy. Do rozpravy se nikdo z přítomných nezapojil, a proto přistoupila k 

hlasování o návrhu na udělení stipendií za vynikající studijní výsledky za akademický rok 

2022/2023. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK projednal návrh na udělení stipendií za vynikající studijní 

výsledky za akademický rok 2022/2023. 

4) Informace děkanky 

J. Wohlmuth Markupová předala slovo děkance V. Sokolové, jež poděkovala za slovo a 

informovala AS FHS UK o tom, že: 

 Po intervenci paní rektorky jakožto předsedkyně České konference rektorů získala FHS UK 

další prostředky na vyplácení stipendií pro studující z Ukrajiny. 

 V rámci soutěže UNCE nebyly fakultní projekty úspěšné, v soutěži GA ČR uspěl jeden 

fakultní návrh z deseti podaných.  

V. Sokolová slovo požádala o komentář ohledně soutěží UNCE a GA ČR P. Himla, jenž 

seznámil přítomné se skutečností, že FHS UK nikdy neměla samostatný projekt v rámci UNCE 

a dosud byla pouze přidružena k jiné instituci (nyní např. k projektu FF UK). Konkurence v 

rámci této soutěže byla velká, soutěžilo se o projekt na 6 let. Dále P. Himl vyjádřil radost ze 

skutečnosti, že týmy, které se soutěže za FHS UK účastnily, mají zájem o neformální 

pokračování své činnosti a chuť zapojit se i do jiných soutěží.  

Co se týče každoroční soutěže GA ČR, jedná se sice o nižší úspěšnost, avšak Oddělení pro 

vědu a výzkum FHS UK by dalším případným žadatelům a žadatelkám rádo poskytlo nejen 

administrativní podporu, ale také mentoring pro přípravu projektu. 

 V. Sokolová dále informovala o rozpočtovém provizoriu, během kterého budou výdaje 

utlumeny na minimum. 
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J. Wohlmuth Markupová poděkovala děkance V. Sokolové za informace a otevřela 

rozpravu. P. Pavlík se dotázal na procentuální úspěšnost jednotlivých fakult v rámci soutěže 

GA ČR. V. Sokolová odpověděla, že procentuální úspěšnost nezná, nicméně Univerzita Karlova 

získala nejvíce projektů GA ČR ze všech zúčastněných univerzit. P. Himl doplnil, že přesná 

čísla budou zveřejněna později. 

5) Návrh na zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského vzdělávání 
(předkládá děkanka V. Sokolová) 

J. Wohlmuth Markupová předala slovo děkance V. Sokolové, aby představila návrh. V. 

Sokolová poděkovala za slovo a podotkla, že pracoviště momentálně neplní žádnou funkci, 

nemá zadaný žádný projekt ani personální zajištění. Projekty tohoto pracoviště realizované v 

minulosti byly již ukončeny a nejsou plánovány žádné další, proto je tedy navrženo jeho 

zrušení. Nakonec V. Sokolová doplnila, že změny jsou již zaneseny do změny Organizačního 

řádu FHS UK, o níž se bude hlasovat v jednom z dalších bodů. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala za představení a upřesnila, že přestože jsou tyto dva 

body rozděleny, jsou úzce spjaty. Protože na místě nebyly žádné dotazy, zahájila hlasování o 

návrhu na zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského vzdělávání. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK rozhodl o zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského 

vzdělávání. 

6) Návrh nového znění Organizačního řádu Fakulty humanitních studií Univerzity 
Karlovy 
(předkládá děkanka V. Sokolová) 

J. Wohlmuth Markupová otevřela bod a předala slovo děkance V. Sokolové, která v návaznosti 

na předchozí bod podotkla, že změna obsahuje pouze vynětí pracoviště fakulty Centrum 

občanského vzdělávání z organizační struktury fakulty.  

J. Wohlmuth Markupová poděkovala děkance V. Sokolové za upřesnění a otevřela prostor 

pro dotazy. Protože se do rozpravy nikdo nepřihlásil, J. Wohlmuth Markupová zahájila 

hlasování o návrhu nového znění Organizačního řádu Fakulty humanitních studií Univerzity 

Karlovy. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 
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ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK se souhlasně vyjádřil k návrhu nového znění Organizačního řádu 

Fakulty humanitních studií Univerzity Karlovy. 

7) Návrh na zřízení oddělení vnitřních vztahů jako nového pracoviště děkanátu 
fakulty 
(předkládá děkanka V. Sokolová) 

J. Wohlmuth Markupová předala slovo děkance V. Sokolové, jež poděkovala za slovo a uvedla, 

že se jedná o zřízení pracoviště, které bude podléhat proděkance pro vnitřní vztahy D. 

Bittnerové. Dochází k tomu až nyní, protože první půlrok probíhalo upřesňování jednotlivých 

agend. Od zřízení tohoto pracoviště si vedení fakulty slibuje systematizaci práce a jasnější 

strukturu toho, jak jsou agendy spravovány. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala děkance V. Sokolové za představení návrhu a 

otevřela prostor pro dotazy. O slovo se přihlásila senátorka T. Chavalková Badurová s 

dotazem, zda oddělení vnitřních vztahů bude řešit též problémy, spadající jinde do gesce 

ombudsosob, a pokud ano, zda budou jeho pracovníci a pracovnice řádně proškoleni. V. 

Sokolová upřesnila, že ačkoliv se univerzita snaží o jednotnou metodiku, FHS UK se rozhodla 

nemít fakultního ombudsmana, ale právě proděkanku pro vnitřní vztahy, která je brána jako 

ombudsmanka. Bude se tedy účastnit všech akcí pořádaných ombudsmankou Univerzity 

Karlovy, včetně těch vzdělávacích a zároveň díky svému členství v Radě pro rovné příležitosti 

UK je zapojena do všech akcí UK Pointu v této oblasti. 

S. Muhič Dizdarevič se dotázala na personální obsazení a financování oddělení. V. 

Sokolová upřesnila, že se jedná o stejné oddělení, jako mají ostatní proděkanky a proděkani. 

Nyní se pouze jedná o to, aby administrativní podpora proděkanky byla systematicky 

začleněna do kompetenční a komunikační struktury děkanátu. V tuto chvíli má proděkanka 

pro vnitřní vztahy D. Bittnerová k dispozici jednu osobu pro administrativní podporu 

financovanou studentským stipendiem a stejně jako proděkanka pro akademické kvalifikace 

a kvalitu vzdělávání T. Pospíšilová, bude mít k dispozici další administrativní síly, které 

budou financovány z dotačních titulů (ESF+). 

V. Sokolová dodala příklad, který se rovněž vztahuje k bodu 8) jednání, a to, že Univerzita 

Karlova bude bonifikovat všechny fakulty, které budou mít centra pro pedagogické 

kompetence/centra pro výuku. Právě z této bonifikace se bude financovat administrativní 

síla, nedojde tedy k nárůstu administrativy. 

J. Wohlmuth Markupová zahájila hlasování o návrhu na zřízení oddělení vnitřních vztahů 

jako nového pracoviště děkanátu fakulty.  

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13    

PROTI:   0 
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ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK rozhodl o zřízení oddělení vnitřních vztahů jako nového 

pracoviště děkanátu fakulty. 

8) Návrh na zřízení oddělení kariérního rozvoje jako nového pracoviště děkanátu 
fakulty 
(předkládá děkanka V. Sokolová) 

J. Wohlmuth Markupová otevřela bod a předala slovo děkance V. Sokolové, jež poděkovala za 

slovo a upřesnila, že se jedná o podobný případ jako v předchozím bodě s tím rozdílem, že 

navrhované oddělení bude podléhat proděkance pro akademické kvalifikace a kvalitu 

vzdělávání T. Pospíšilové. Doplnila, že financování z dotací ESF+ bude k dispozici na 4 roky a 

bonifikace by měla být trvalá. Počítá se se spoluprací s PedF UK a FF UK, které mají s těmito 

programy zkušenosti. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala za představení. Několik senátorů a senátorek se 

zapojilo do diskuse ohledně univerzitní a fakultní snahy o posilování pedagogických 

kompetencí. Probrala se pozitiva a negativa pedagogických kurzů, jejich nutnost či případná 

povinnost. Tato diskuse se však vztahovala k podkladům ohledně platformy Paedagogium, 

nikoliv k projednávanému návrhu. Děkanka V. Sokolová poděkovala za diskusi. Co se týče 

ustanovené platformy Paedagogium, vedení fakulty následuje Opatření rektorky UK č. 

38/2023.  

J. Wohlmuth Markupová posléze zahájila hlasování o návrhu na zřízení oddělení 

kariérního rozvoje jako nového pracoviště děkanátu fakulty. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   12    

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   1 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK rozhodl o zřízení oddělení kariérního rozvoje jako nového 

pracoviště děkanátu fakulty.  

9) Žádost o opětovné udělení akreditačního oprávnění navazujícímu 
magisterskému studijnímu programu Teoreticko-výzkumná psychologie 
(předkládá proděkanka pro doktorské studium a koordinaci J. Jeníčková) 

J. Wohlmuth Markupová předala slovo proděkance pro doktorské studium a koordinaci J. 

Jeníčkové, jež poděkovala za slovo a uvedla, že daný studijní program má akreditační 

oprávnění do června 2025. Pro účely přijímacího řízení, které se vyhlašuje rok dopředu, je 

však potřeba, aby akreditace byla platná, a jelikož se jedná o dlouhý schvalovací proces, 
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předkládá se žádost již nyní. K obsahovým změnám patří mj. úprava kreditových dotací či 

posílení kompetence studujících pracovat v anglickém jazyce. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala za představení a otevřela rozpravu. O slovo se 

přihlásila senátorka M. Pustková, jež je studentkou tohoto studijního programu, a vyjádřila 

vděk za zapracování připomínek, které měli studující programu TVP v průběhu předchozích 

let.  

Protože se do rozpravy nikdo další nezapojil, J. Wohlmuth Markupová přistoupila k 

hlasování o návrhu žádosti o opětovné udělení akreditačního oprávnění navazujícímu 

magisterskému studijnímu programu Teoreticko-výzkumná psychologie. 

CELKEM PŘÍTOMNO VE CHVÍLI HLASOVÁNÍ: 13 

Hlasování: PRO:   13   

PROTI:   0 

ZDRŽELO SE:   0 

NEHLASOVALO:  0 

USNESENÍ:  AS FHS UK projednal bez připomínek žádost o opětovné udělení 

akreditačního oprávnění navazujícímu magisterskému studijnímu 

programu Teoreticko-výzkumná psychologie. 

10) Různé 

 J. Wohlmuth Markupová otevřela bod a předala slovo přihlášenému senátorovi P. 

Pavlíkovi, jenž hovořil o dvou dokumentech, které byly projednávány v rámci 

Ekonomické komise AS UK: 

 První se týkal 800 000 000 Kč, které MŠMT přislíbilo vysokým školám, a to na 

základě výstražných stávek a jiných aktivit. UK má obdržet cca 150 000 000 Kč – 

MŠMT požaduje, aby byly použity na tzv. Kohezi, tedy sjednocení platových tarifů. 

RUK v reakci na to připravil materiál, který se projednával na již zmíněné 

ekonomické komisi, další jednání má proběhnout v lednu, nyní se pouze sbírají 

podněty. Návrh je prozatím takový, že by se 75 % prostředků rozdělilo běžným 

mechanismem a 25 % by se použilo na tzv. kohezi, což ekonomická komise 

odmítla, mj. i zástupci např. MFF UK či PřF UK. FHS UK, PedF a PrF UK navrhovalo 

100 % částky věnovat na kohezi, s čímž nesouhlasily některé další fakulty. Dojde 

tedy k přepracování. 

 Dále P. Pavlík hovořil o projednávání výší tarifních tříd. RUK hovořil o průměru 

rozpětí, tj. cca 40 000 Kč (AP2) a postupném nárůstu. Fakulty však nezastávají 

jednotný názor. Nyní je celý proces ve fázi opětovného projednávání. Je však 

nutné, aby do září 2024 vznikl předpis, v němž bude pouze jeden tarif. Pokud se 

tak nestane, Univerzita Karlova dostane pouze 75 % z avizovaných 150 000 000 

Kč a v dalším roce by došlo ke ztrátě těchto prostředků. 
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 Další dokument se týkal způsobu nového rozdělování prostředků na Univerzitě 

Karlově. Ideový záměr je prozatím postaven na studentských kreditech. Řešilo se 

však pouze, jak bude daná záležitost projednávána, je však jisté, že fakulty UK 

mají různé pohledy a názory na tuto situaci. Dále P. Pavlík přislíbil, že ostatním 

senátorům a senátorkám AS FHS UK zašle dokumenty, s nimiž se v rámci AS UK 

pracuje, aby byli s celou situací obeznámeni, taktéž bude velmi rád za zpětnou 

vazbu. 

 O slovo se přihlásila děkanka V. Sokolová, která poděkovala P. Pavlíkovi za shrnutí a 

uvedla, že s děkany ze spřátelených fakult vytvořili osmibodové stanovisko, které 

poskytli senátorům AS UK, aby jej prezentovali. 

 T. Chavalková Badurová požádala o upřesnění ve věci rozdělování prostředků podle 

studentských kreditů. P. Pavlík podotkl, že nový způsob rozdělování pochopil tak, že 

ECTS kredity mají být brány jako východisko pro posuzování, kolik peněz má být na 

danou fakultu přiděleno. Nicméně mezi fakultami není sjednoceno přidělování kreditové 

dotace kurzům. 

 T. Chavalková Badurová se dále zeptala děkanky V. Sokolové, kdy je v plánu uskutečnit 

rozšířené kolegium, kam bude pozván i jeden studentský zástupce. V. Sokolová podotkla, 

že se prozatím kolegium děkanky schází 1x týdně a bude se teprve projednávat, zda a za 

jakých podmínek by se rozšířené kolegium konalo. 

 M. Pustková poznamenala, že o principech rozdělování financí proběhne 20. 12. 2023 

odpoledne webinář, o který zažádala SK AS UK a na který jsou zváni všichni přítomní 

senátoři a senátorky. 

 J. Wohlmuth Markupová následně upozornila na stížnost studenta ČVUT, kterou obdrželi 

všichni senátoři a senátorky spolu s děkankou V. Sokolovou dne 12. 12. 2023 a který 

kriticky hodnotil některé veřejné aktivity jednoho z vyučujících FHS UK. Obeznámila 

přítomné, že děkanka fakulty V. Sokolová celou záležitost neprodleně řešila s dotyčným 

pedagogem, senátoři a senátorky dostali též k dispozici dopis, který mu V. Sokolová 

adresovala. J. Horský následně poděkoval V. Sokolové za tuto iniciativu. Na zasedání se 

přítomní shodli, že k podobným záležitostem je zapotřebí přistupovat se vší vážností, 

nicméně ve věci předložené stížnosti není AS FHS UK kompetentním orgánem. Má-li 

stěžovatel za to, že došlo k problematickému jednání ze strany zaměstnance fakulty, 

může se obrátit na vedení fakulty či oslovit Etickou komisi UK. 

Závěrem J. Wohlmuth Markupová navrhla přesun příštího termínu zasedání ze 4. 1. 2024 na 

11. 1. 2024 od 16.00, což bylo přijato. 

J. Wohlmuth Markupová poděkovala všem přítomným za účast a spolupráci při jednání. S 

přáním krásných svátků a všeho nejlepšího do nového roku ukončila poslední zasedání v roce 

2023.  

Zapsala: Bc. Karolína Horáčková 
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Přehled schválených usnesení: 

582. AS FHS UK schvaluje nově navržený program jednání. 

583. AS FHS UK schvaluje předložený zápis ze zasedání konaného dne 23. listopadu 2023. 

584. AS FHS UK projednal návrh na udělení stipendií za vynikající studijní výsledky za 

akademický rok 2022/2023. 

585. AS FHS UK rozhodl o zrušení pracoviště fakulty Centrum občanského vzdělávání. 

586. AS FHS UK se souhlasně vyjádřil k návrhu nového znění Organizačního řádu Fakulty 

humanitních studií Univerzity Karlovy. 

587. AS FHS UK rozhodl o zřízení oddělení vnitřních vztahů jako nového pracoviště děkanátu 

fakulty. 

588. AS FHS UK rozhodl o zřízení oddělení kariérního rozvoje jako nového pracoviště děkanátu 

fakulty. 

589. AS FHS UK projednal bez připomínek žádost o opětovné udělení akreditačního oprávnění 

navazujícímu magisterskému studijnímu programu Teoreticko-výzkumná psychologie  

 

 

 

Za správnost: Mgr. Jana Wohlmuth Markupová, Ph.D. 

(předsedkyně AS FHS UK) 


